
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 25. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 298

Vil ministeren redegøre for, hvor mange personer der har været på efterlønsordningen år

for år, siden efterlønnen blev indført?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær

formand

1/1

Beskæftigelsesudvalget 2019-20
BEU Alm.del -  Spørgsmål 298

Offentligt


